

Title (en)
System for the production of printing products

Title (de)
System zur Herstellung von Druckprodukten

Title (fr)
Système pour produire des produits à imprimer

Publication
EP 2189287 A2 20100526 (DE)

Application
EP 09176455 A 20091119

Priority
DE 102008043928 A 20081120

Abstract (en)
The press (10) has printing units (13) arranged downstream to a roll changer (12). A terminal (14) is arranged downstream to each printing unit and designed as projecting extension arm or cutting unit or folding device. A control system (15) controls and/or regulates the operation of the press. The system has a generation device (22) that automatically generates a command for automatic activation of a net counter (20) of the control system from signals existing in the operation of the press such that a number of good samples that are produced in the press are automatically countable. An independent claim is also included for a system for producing print products with a web-fed printing press.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Rollendruckmaschine (10), mit mindestens einem Rollenwechsler (12), mit mindestens einer dem jeweiligen Rollenwechsler (12) nachgeordneten Druckeinheit (13), mit mindestens einem der oder jeder Druckeinheit (13) nachgeordneten, als Planausleger oder als Schneidaggregat oder als Falzapparat ausgebildeten Endgerät (14), und mit einem Steuerungssystem (15) zum Steuern und/oder Regeln des Betriebs der Rollendruckmaschine. Erfindungsgemäß umfasst das Steuerungssystem (15) eine Einrichtung (22) umfasst, die aus im Betrieb der Rollendruckmaschine vorliegenden Signalen automatisch einen Befehl zum automatischen Aktivieren eines Nettozählers (20) des Steuerungssystems generiert, mit Hilfe dessen die Anzahl der in der Rollendruckmaschine erzeugten Gutexemplare automatisch zählbar ist. (Fig. 1)

IPC 8 full level
B41F 33/02 (2006.01); **B41F 33/16** (2006.01)

CPC (source: EP)
B41F 33/02 (2013.01); **B41F 33/16** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)
AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
AL BA RS

DOCDB simple family (publication)
EP 2189287 A2 20100526; **EP 2189287 A3 20120118**; **EP 2189287 B1 20150225**; DE 102008043928 A1 20100527

DOCDB simple family (application)
EP 09176455 A 20091119; DE 102008043928 A 20081120